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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

ZAPISNIK

s 15. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održane 18. 12. 2000. u Zagre
bu, Berislavićeva 6 s početkom u 11,30 sati.
Nazočni su bili: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Donđivić, A. Sošić, D. Medak, Z. Kuten, M. Roić,
Z. Šurina, D. Butković, D. Posavac, J. Dujmović, K. Cukor, V. Jakopec, D. Špoljarić,
J. Obrež-Spoljar, F. Ambroš, M. Pozder, S. Mastelič-Ivič, Z. Lasić, D. Mioč, N. Frančula.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
2. Izvješće o organizacijskim aktivnostima glede Drugoga hrvatskoga kongresa o katastru
3. Izvješće i rasprava o Geodetskom listu
4. Rad stručnih odbora i sekcija
5. Imenovanje ovlaštenih potpisnika HGD-a
6. Izvješće o pripremama publikacija

a) Geodeti u Domovinskom ratu
b) Martin Sabolović: Geodetske vježbe (1775.)

7. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik HGD-a Zdravko Kapović uz srdačan pozdrav svima
nazočnima.
Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.

Ad 2) Na prethodnoj sjednici Predsjedništva donesena je odluka da Drugi kongres o kata
stru bude održan u Zagrebu. Pripreme vezane za kongres obavlja Upravni odbor HGD-a i
Organizacijski odbor. Na sjednici Upravnog odbora održanoj 6. studenoga predloženo je da
kongres bude održan u hotelu Inter-Continental od 24. do 26. listopada 2001. Članovi Orga
nizacijskog odbora navedeni su u prvoj obavijesti kao i teme kongresa. Prijedlog je jednogla
sno prihvaćen.
Miodrag Roić ukratko je upoznao nazočne sa stručnim sadržajem kongresa. Prva obavijest
o Kongresu bit će dostavljena članovima HGD-a u sljedećem broju Geodetskog lista. Recen
zenti će pregledati dostavljene materijale te utvrditi jesu li u skladu s temama kongresa. Svi
članci koji prođu recenziju bit će objavljeni u Zborniku.
Popodne 25. listopada bit će rezervirano za Okrugli stol na kojem će DGU predstaviti svoje
aktivnosti.
Predsjednik naglašava da će se honorirati rad svima onima koji će sudjelovati u organizaciji
kongresa.
Pretpostavlja se da će kotizacija iznosit oko 1100 kn, u što je uračunana svečana večera,
kave u pauzama između predavanja, koktel, Zbornik i dr. Neki od sudionika kongresa bit će
na prijamu kod gradonačelnika. Noćenja u hotelu dosta su povoljna s obzirom na to da se
radi o Zagrebu i Inter-Continentalu.
Od dva prijedloga za izgled plakata preporučena je autorima dorada jednog od njih (digital
ni plan s "Majzecima").
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Ad 3) Izvješće o Geodetskom listu podnio je glavni urednik Miodrag Roić. Izdana su tri bro
ja, a četvrti kasni zbog opterećenja tiskare zbog predstojećih blagdana. Dakle, četvrti broj
stići će na adrese pretplatnika početkom godine. U tom izdanju nalazit će se i prva obavijest
o kongresu i poziv na suradnju.
M. Roić obavještava nazočne da je održana sjednica Uredničkog odbora Geodetskog lista.
Na njoj je M. Roić podnio zahtjev za razrješenje na mjesto glavnog urednika te dao prijedlog
da se za novoga izabere Stanislav Frangeš. Nakon četiri godine rada kao glavni urednik
smatra da bi promjene u uredništvu bile dobre za Geodetski list. Izvješće o svom radu u
protekle četiri godine podnijet će na sljedećoj sjednici Predsjedništva.
Zahtjev za razrješenje kao i prijedlog za novoga glavnog urednika Geodetskog lista jedno
glasno je prihvaćen. Na idućoj sjednici Predsjedništva iskazat će se zahvalnost M. Roiću na
dosadašnjem radu.
Za novoga glavnog urednika jednoglasno je imenovan Stanislav Frangeš. S. Frangeš zahva
lio se na ukazanome povjerenju.

Ad 4) Predsjednik poziva da se uključe svi oni koji misle da mogu poboljšati rad stručnih
odbora i sekcija.
D. Medak naglašava da rad stručnih odbora treba prilagoditi radu odbora FIG-a. Nastojat
će se da pročelnici odbora budu upućeni u rad odbora FIG-a.
Predsjednik obavještava nazočne da DGU očekuje očitovanje HGD-a do 10. 1. 2001. o Nac
rtu prijedloga Programa državne izmjere i katastra nekretnina za razdoblje 2001 - 2005.
M. Roić smatra da treba pozvati pročelnike svih stručnih odbora i sekcija na zajednički sa
stanak jer se ovaj materijal tiče svih odbora i sekcija.
Odlučeno je da će se 8. ili 9. siječnja 2001. održati zajednički sastanak pročelnika stručnih
odbora i sekcija i Upravnog odbora HGD-a te dati očitovanje o Nacrtu prijedloga. Usvojeno
je da će taj sastanak voditi Franjo Ambroš.
N. Frančula rekao je nekoliko riječi o aktivnostima Sekcije za kartografiju.

Ad 5) Predsjednik je predložio imenovanje novih ovlaštenih potpisnika HGD-a jer je došlo
do promjena članova Upravnog odbora HGD-a i Uredničkog odbora Geodetskog lista. Dosad
su potpisnici bili: Z. Kapović, M. Roić, J. Obrež-Spoljar i G. Novaković. Prijedlog je da na
dalje potpisnici budu: Z. Kapović, Z. Kuten, D. Medak i S. Frangeš.
Prijedlog je jednoglasno usvojen.

Ad 6) a) Izvješće o pripremi publikacije Geodeti u Domovinskom ratu podnio je F. Ambroš.
Održana je sjednica u Osijeku. Na prijedlog Organizacijskog odbora zamolit će se Dragu
Stambergera i Stipu Pleića da budu glavni kreatori publikacije uz pomoć Slavka Horvata i
Alda Sošića. Autorima publikacije bit će isplaćena naknada prema honoriranju članaka u
Geodetskom listu.
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.

b) Predsjednik ističe kako je udžbenik Geodetske vježbe Martina Sabolovića najsta
riji geodetski udžbenik. Budući da je prošao stručnu recenziju priprema se za tisak.

Ad 7) Pod ovom točkom dnevog reda govorilo se o sljedećem:
• Predsjednik je obavijestio nazočne daje računovodsvo od 1.11.2000. preuzeo računovod

stveni servis HIPOKRAT.
• M. Arnautović poslala je odgovore na pristigle pritužbe HGD-u.
• Na Skupštini HIS-a sudjelovao je D. Medak, koji je nazočnima u kratkim crtama podnio

izvješće o temi koja je obrađivana (Politika izdavanja časopisa članica HIS-a).
• A. Sošić rekao je nekoliko riječi o trećem broju glasila Istarski geodet, kojeg je publicirala

Udruga geodeta Istarske županije. Upućene su pohvale A. Sošiću i Udruzi na vrlo vrijed
noj publikaciji.

Sjednica je završena u 12,45.
Ružica Bošnjak


